
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. február 07. (18:00-18:58)
Helyszín: Microsoft Teams

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Demetrovics Hanna Vendég

11. Várnai Olivér Vendég

12. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Beszámolók

2. A 2023-as Gólyahét főszervezőinek megvitatása

3. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 20-án megrendezésre
került a PPK nyílt napja, amin ő nem vett részt, de levetítették az üdvözlő videóját a Kar iránt
érdeklődő fiataloknak. Február 1-jén részt vett OHÜB-ön, EHÖK Elnökségi ülést pedig
január 25-én és február 1-jén is tartottak. Ehrenberger Blankával megtartották a HÖK
tagjaival a minielbeszélgetéseket. Február 6-án Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen és
Szenátuson volt jelen. A Gólyatábor szervezésével kapcsolatban azokat az információkat
osztja meg, hogy egyelőre semmit nem tudnak teljesen biztosra mondani, 2 lehető opció
tudunk fontolóra venni. Első esetben a tavalyi tábor mintájára a gólyatábor Zánkán kerülne
megrendezésre. Második esetben Fonyódligeten szintén van egy táborhely, amelyik megfelelő
lenne, az egyetlen gond, hogy 800 fő befogadására képes. A jövő hét folyamán Tóth Dorottya
Pannával és Horváth Szonjával terepszemlére elutaznak a helyszínre. A férőhelyek
korlátozottsága miatt a PPK mellé maximum 1 másik kar férne be, ami vagy az IK, vagy a
TTK lenne. Erről később tárgyalnak az említett karokkal. Azzal az információval fordul
Horváth Szonjához, hogy eltörölték az árstop határozatát, így van lehetőségünk többek között,
irodai kellékek beszerzésére. Tóth Cintia a jelenlévő tagokkal közli, hogy a legközelebbi
HÖOK Küldöttgyűlés 24-e és 26-a között lesz megtartva. Idén is lesz EHÖK Vezetőképző
tábor, aminek eddig a legvalószínűbb időpontja július 27. és 30. közöttre esik. A Szolgáltató
Kft. munkatársai közül Fazekas Fanni munkakörét Ádám Dia fogja átvenni, mint
Rendezvényekért felelős főnök. Továbbá azt osztja meg az Elnökségi tagokkal, hogy az
Egyetem felsővezetése ezentúl sokkal nagyobb jelentőséget fog tulajdonítani a hallgatók
mentálhigiénés állapotának. Emögött a közelmúltba napvilágra jött eredmények állnak,
miszerint sok egyetemi polgár küzd depresszióval és öngyilkossági hajlammal. Ezek miatt a
PPK-n létre fognak hozni ingyenes segítségnyújtási lehetőségeket, többek között a Kortárs
Segítő Csoportját is fel fogják keresni.

Horváth Szonja arról számol be, hogy 20-án részt vett a PPK nyílt napján, mint
moderátor. 26-án részt vett Fejes Zsófia szociális támogatások bírálóinak felkészítésén, ami
után este sikeresen le is vizsgázott, ezen kívül 31-én részt vett a minielbeszélgetésén.
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Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy 31-én ő is részt vett a minielbeszélgetésén,
február 2-án pedig találkozót tartottak a TáTK-s rendezvények felelősével, hogy megbeszéljék
a közös karibuli részleteit. Ez utóbbi jelenleg stagnál, mert helyszínnek a Doboz-t gondolták,
ahol azonban emelkedtek az árak és szabad időpont is ritkán van.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy sikeresen megtartották a
minielbeszélgetéseket és jelenleg igyekszik a helyszínt lefixálni a HÖK-ös összetartásra. A
legvalószínűbb időpontnak március első hétvégéjét jelöli ki.

Szupkay Benedek beszámol arról, hogy részt vett a minielbeszélgetésén, holnap pedig
a KMRI-sekkel lesz egy megbeszélése és EHÖK Kommunikációs találkozón is jelen lesz.
Tóth Dorottya Pannával elkezdték a megbeszéléseket a karibuliról. Továbbá azt osztja meg,
hogy a HÖK-ös messengerre gyakran érkeznek a hallgatóktól üzenetek, amikre nem igazán
tud válaszolni, mert valamiféle válasz-bot van beépítve. Azon ügyködik, hogy megtalálja,
hogy ki és hogyan állította azt be, hogy működőképes lehessen a messenger.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy január 20-án ő is részt vett a PPK nyílt
napján, ahol minden a tervezetteknek megfelelően zajlott. 26-án ő is jelen volt a szociális
támogatások elbírálásáról szóló felkészítésen, majd 28-án sikeresen le is vizsgázott. 31-én volt
a minielbeszélgetésen, 6-án Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, ma reggel pedig Intézeti
Tanácson, ahol szintén szó esett az életvezetési tanácsadók fontosságáról.

Bölcskei Dalma beszámol arról, hogy a tegnapi napon elkezdődött az Erasmus
főpályázási időszaka. Ezen kívül kezdetét vette az ESN Mentor felvételi időszaka is. A jövő
hét folyamán online “Welcome Week” lesz tartva a külföldi hallgatóknak, a Nemzetközi
Irodával szerveznek egy üdvözlő programot. Továbbá szót ejtett arról, hogy a Magyar
Pszichológiai Társaságnak hogyan halad az ifjúsági tagozata.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 25-én részt vett a szociális támogatás elbírálásáról
szóló felkészítőn, majd 26-án újra a KAZY-ban. 27-én sikeresen levizsgázott, 31-ével
bezárólag pedig mindenki letette a vizsgát. Továbbá arról számol be, hogy 26-án részt vett a
szombathelyi hallgató ügyében elrendelt fegyelmi tárgyaláson. 30-án jelen volt a
minielbeszélgetésén. Azt osztja még meg az Elnökség tagjaival, hogy a Diákjóléti Bizottság
tagjaival elkészítették a “Hogyan adjuk le a szociális támogatást?” és elküldte Domboróczky
Balázsnak. Pozitív visszajelzést adott róla, mindazonáltal kiegészítette néhány pontosítással,
amiket Fejes Zsófia már el is kezdett átirogatni. Amint elkészül vele, ki is fog kerülni az
oldalakra. Ezzel kapcsolatban fogja majd keresni Szupkay Benedeket, hogy segítsen a
népszerűsítésében.

Téglási Berta beszámol arról, hogy részt vett a minielbeszélgetésén, továbbá
megosztja a jelenlévőkkel, hogy hogyan haladnak a doktorandusz hallgatók 2023-as
választásai.

2. A 2023-as Gólyahét főszervezőinek megvitatása
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Tóth Cintia megosztja az elképzeléseiket, akiket Tóth Dorottya Pannával és Horváth
Szonjával megbeszéltek a 2023-as Gólyahét potenciális főszervezői pozíciójára. Kéri a
jelenlévők véleményét.

3. Egyebek

Tóth Cintia azzal fordul az Elnökség jelenlévő tagjaihoz, hogy mindenképpen
szükségünk lenne hamarosan újra Küldöttgyűlést tartani, lehetőleg még február folyamán.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:58 perckor lezárja.

Budapest, 2023. február 07.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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